

LE LIEN DIRECT

Pour plus d'informations, contactez :

Manuel D'Souza



514-526-8280

DIRECT LINK

For more information, please contact:

mdsouza@1976usw.ca

13 mai 2025

1-866-925-5952

www.1976usw.ca

May 13, 2025

**TO ALL MEMBERS OF LOCAL 1976 AT AMERICAN AIRLINES
(TORONTO AND MONTREAL)**

Brothers and Sisters,

On the 8th of May 2025, your bargaining committee met with the company to continue negotiations. Both parties were engaged and progress has been made to get us closer to an agreement. After yesterday's session both parties have agreed to meet again and those dates have been confirmed. We will be meeting again on May 28, 2025 and other tentative dates have been agreed to. As we have said in the past we will not rush through a negotiation until we know we have the best possible offer available for our members.

We appreciate your support, patience and understanding during this process.

In Solidarity,

Your Bargaining Committee

LE LIEN DIRECT

Pour plus d'informations, contactez :

Manuel D'Souza



514-526-8280

DIRECT LINK

For more information, please contact:

mdsouza@1976usw.ca

13 mai 2025

1-866-925-5952

www.1976usw.ca

May 13, 2025

À TOUS LES MEMBRES DE LA SECTION LOCALE 1976 À AMERICAN AIRLINES (TORONTO ET MONTRÉAL)

Confrères et Consœurs,

Le 8 mai 2025, votre comité de négociation a rencontré l'entreprise pour poursuivre les négociations. Les deux parties étaient engagées et des progrès ont été réalisés pour nous rapprocher d'un accord. Après la session d'hier, les deux parties ont convenu de se rencontrer à nouveau et ces dates ont été confirmées. Nous nous rencontrerons à nouveau le 28 mai 2025, et d'autres dates provisoires ont également été convenues. Comme nous l'avons dit par le passé, nous ne précipiterons pas les négociations tant que nous ne serons pas sûrs d'avoir la meilleure offre possible pour nos membres.

Nous apprécions votre support, patience et compréhension pendant ce processus.

En solidarité,

Votre comité de négociation
